
 

 

 

 

AGENDA 

 

31 oktober Vergadering Medezeggenschapsraad 

1 november Studiedag (alle kinderen vrij) 

6 t/m 10 november Voortgangsgesprekken 

8 november Samendoe middag (13.00 – 17.00 uur) 

10 november Leerlingenraad 

15 november Open Podium 

 

  
      Noor heeft pauze Tjalle geeft les in ‘oe’ zoeken 

 

Handen uit de mouwen en schep in de grond 

Het Oranjefonds heeft subsidie gegeven  voor het projectplan ‘Unie(k) Binnenstadplein’ voor Groen 

verbindt/Oranje Fonds. De doelstelling van dit project is Groene en sociale verbindingen met elkaar 

aangaan en daarmee de leefbaarheid en de sociale samenhang te bevorderen. Partners 

Binnenstadplein zijn Insula dei/ Huize Kohlmann, Walburgiskerk en Montessorischool  de Binnenstad. 

Er is een activiteitenplan gemaakt. Het plan bestaat uit activiteiten rondom A) Vergroening en 

verbinding, B) Ontmoeting, C) Handen uit de mouwen en schep in de grond  

D) Algemene Activiteiten.  

In het kader van Handen uit de mouwen en schep in de grond organiseren we dit schooljaar 2 

samendoe middagen: 1x in het najaar, 1 x in het voorjaar. Tijdens deze doe middagen doen we 

allerhande klussen in de tuin en op het plein. 

U bent van harte welkom op mee te helpen tijdens de eerste samendoe middag op woensdag 8 

november van 13.00 - 17.00.  

U mag natuurlijk de hele middag de handen uit de mouwen steken maar het mag ook een uurtje zijn! 

Net hoe het u uitkomt. In het kader van Ontmoeting zijn er op dinsdag 14 november voor de 

Tussenbouw en de Bovenbouw gastlessen rondom het thema De stad leeft!  

 



Sociale veiligheid op de Binnenstad 

Deze week heeft onze nieuwe interne vertrouwenspersoon haar eerste training gehad. Janneke is 

vanaf nu de interne vertrouwenspersoon van de Binnenstad. Wat een interne vertrouwenspersoon is 

en kan doen zal zij binnenkort beschrijven in de Nieuwsbrief.  

Hiernaast is het hele team deze week gestart met een training over de meldcode 

kindermishandeling. Alle professionals die met kinderen werken moeten deze meldcode gebruiken. 

We zijn ook voornemens om binnenkort ons anti-pest protocol af te stoffen. Als het er weer schoon 

en netjes uitziet ontvangt u dit protocol allemaal. 

 

De nieuwe leerlingenraad is gestart 

Net voor de herfstvakantie is de Leerlingenraad voor het eerst bij elkaar geweest. Aanwezig waren 

Floor, Jordan, Cleo, Lise, Sara en Amélie. 

De Leerlingenraad bestaat dit jaar uit minder kinderen. Toen de leerlingenraad vorig jaar het 

vergaderproces evalueerde, constateerden we dat het vaak heel moeilijk is om lang naar anderen te 

luisteren als je zelf iets wilt zeggen. En met 12 kinderen duurde het vaak lang voordat je aan de beurt 

was. Vandaar dat er nu 1 vertegenwoordiger vanuit elke groep is.  

We hebben deze keer kennis gemaakt en de onderwerpen geïnventariseerd waar we graag met 

elkaar over zouden willen praten. Het schoolplein blijft een belangrijk aandachtspunt. Op de 

volgende vergadering schuift Willem (vader van Pelle) aan. Willem is al eens eerder bij de 

Leerlingenraad geweest. Hij verrichte in het verleden al veel werk voor het schoolplein en heeft weer 

nieuwe plannen. Dus met het schoolplein gaan we gelijk aan de slag. 

Naast het schoolplein werden ook genoemd: Nieuwsbegrip (moet leuker), dag zonder regels en een 

schooluitje. Ook was er zorg over de hoogte van het hek (te laag) aan de Damstraatuitgang van het 

plein en het ontbreken van een slot. Het beloofd weer een interessant vergaderjaar te worden! 


